

Participation équipes route - saison 2024

Road teams' participation – 2024 season

2.2.001 Riders belonging to a team registered with the UCI with the same paying agent or main partner may not compete in the same race except in the case of an individual event. Furthermore, no more than one national team of each nationality may compete in an event.

In addition, the participation of both a UCI team (UCI WorldTeam, UCI Women's WorldTeam or UCI ProTeam) and the UCI registered development team supported by such team is prohibited.

National Federations shall declare to the UCI their affiliated club teams that have the same paying agent / team representative or main partner than a team registered with the UCI.

(text modified on 1.01.05; 1.07.10; 1.10.11; 1.01.13; 1.01.15; 25.10.17; 01.11.22).

Development teams of UCI WorldTeams, UCI Women's WorldTeams and UCI ProTeams

2.1.005 bis Riders registered with a development team may participate in UCI ProSeries or Class 1 events with the related UCI WorldTeam, UCI Women's WorldTeam or UCI ProTeam subject to the following limitations:

Category of event	Number of riders allowed in the UCI WorldTeam, UCI Women's WorldTeams or UCI ProTeam
UCI ProSeries	Max. 2 riders
Class 1	Max. 4 riders

Riders registered with a UCI WorldTeam, UCI Women's WorldTeams or UCI ProTeam may participate in class 1 or class 2 events with the related development team subject to the following limitations:

Category of event	Number of riders allowed in the development team
Class 1	Max. 2 riders
Class 2	Max. 1 rider

(article introduced on 23.10.19; 1.11.22).

The teams which are concerned by article 2.2.001 are following.

2.2.001 A une épreuve ne peuvent participer en même temps des coureurs appartenant à des équipes enregistrées auprès de l'UCI ayant en commun le responsable financier ou un partenaire principal, sauf s'il s'agit d'une épreuve individuelle. Aussi, ne peuvent participer à une même épreuve plusieurs équipes nationales de la même nationalité.

En outre, la participation d'une équipe UCI (UCI WorldTeam, UCI Women's WorldTeam ou UCI ProTeam) et de l'équipe de formation enregistrée auprès de l'UCI soutenue par cette équipe UCI est exclue.

Les Fédérations Nationales doivent déclarer à l'UCI leurs équipes de clubs affiliées qui ont le même responsable financier / représentant de l'équipe ou le même partenaire principal qu'une équipe enregistrée auprès de l'UCI.

(texte modifié aux 01.01.05; 1.07.10; 1.10.11; 1.01.13 ; 1.01.15 ; 25.10.17 ; 1.11.22).

Equipes de développement des UCI WorldTeams, UCI Women's WorldTeams et UCI ProTeams

2.1.005 bis Les coureurs enregistrés au sein d'une équipe de développement peuvent participer à des épreuves de l'UCI ProSeries et de classe 1 au sein de l'UCI WorldTeam, l'UCI Women's WorldTeam ou de l'UCI ProTeam associée, dans les limites suivantes :

Catégorie d'épreuve	Nombre de coureurs autorisés au sein de l'UCI WorldTeam, l'UCI Women's WorldTeam ou de l'UCI ProTeam
UCI ProSeries	Max. 2 coureurs
Classe 1	Max. 4 coureurs

Les coureurs enregistrés au sein d'un UCI WorldTeam, d'une UCI Women's WorldTeam ou d'un UCI ProTeam, peuvent participer à des épreuves de classe 1 ou de classe 2 au sein de l'équipe de développement associée dans les limites suivantes :

Catégorie d'épreuve	Nombre de coureurs autorisés au sein de l'équipe de développement
Classe 1	Max. 2 coureurs
Classe 2	Max. 1 coureurs

(article introduit au 23.10.19 ; 1.11.22).

Veillez trouver ci-après les équipes concernées par l'article 2.2.001.

Teams on the same line or cell can't participate to the same race.

The above information can be updated anytime if UCI receives new elements, especially from National Federations.

Teams having an asterisk * benefit from the participation rules mentioned in article 2.1.005bis of the UCI Regulations.

Les équipes figurant sur la même ligne ou dans la même cellule ne peuvent participer à une même épreuve.

Le tableau ci-dessus pourra être mis à jour à tout moment en fonction des nouvelles informations communiquées à l'UCI, en particulier de la part des Fédérations Nationales.

Les équipes comportant un astérisque * bénéficient des règles de participation mentionnées à l'article 2.1.005bis du Règlement UCI.

UCI WorldTeams	Training and/or development teams	UCI Continental Teams
ALPECIN-DECEUNINCK		ALPECIN-DECEUNINCK DEVELOPMENT TEAM*
ARKEA B&B HOTELS		ARKEA B&B HOTELS*
ASTANA QAZAQSTAN TEAM		ASTANA QAZAQSTAN DEVELOPMENT TEAM*
BAHRAIN VICTORIOUS	CANNIBAL CYCLING TEAM	CTF VICTORIOUS
BORA - HANSGROHE	TEAM GRENK AUTO EDER	
DECATHLON AG2R LA MONDIALE TEAM	DECATHLON AG2R LA MONDIALE U19	DECATHLON AG2R LA MONDIALE DEVELOPMENT TEAM*
GROUPAMA - FDJ		GROUPAMA - FDJ*
INTERMARCHÉ - WANTY	CHARLES LIEGOIS ROSATERY CX	WANTY-RE-UZ-TECHNORD*
LIDL-TREK		LIDL TREK FUTURE RACING*
		SODAL QUICK-STEP DEVO TEAM*
SODAL QUICK-STEP		EPRONEX - HUNGARY CYCLING TEAM
TEAM DSM-FIRMENICH POSTNL		DEVELOPMENT TEAM DSM-FIRMENICH POSTNL*
TEAM JAYCO ALULA		HAGENS BERMAN JAYCO
TEAM VISMA LEASE A BIKE		TEAM VISMA LEASE A BIKE DEVELOPMENT*
UAE TEAM EMIRATES	YOUTH ACADEMY	UAE TEAM EMIRATES GEN-Z*
UCI ProTeams	Training and/or development teams	UCI Continental Teams
BINGOAL WB		BINGOAL WB DEVO TEAM*
BURGOS-BH	CORTIZO (CC PADRONES)	
CAJA RURAL-SEGUROS RGA	CLUB CICLISTA URBASA	
EQUIPO KERN PHARMA	EQUIPO FINISHER / ASSOCIACION DEPORTIVA GALIBIER	
EUSKALTEL-EUSKADI	LABORAL KUTXA (U23)	
ISRAEL PREMIER TECH		ISRAEL PREMIER TECH ACADEMY*
LOTTO DSTNY		LOTTO DSTNY DEVELOPMENT TEAM*
Q36.5 PROCYCLING TEAM		Q36.5 CONTINENTAL CYCLING TEAM *
TEAM NOVO NORDISK		TEAM NOVO NORDISK DEVELOPMENT*
TEAM POLTI KOMETA	POLTI KOMETA CYCLING TEAM (U23)	
TOTALENERGIES	ASSOCIATION VENDEE U PAYS DE LA LOIRE	
TUDOR PRO CYCLING TEAM		TUDOR PRO CYCLING TEAM U23*
		UNO-X MOBILITY DEVELOPMENT TEAM*
UNO-X MOBILITY		LILLEHAMMER CK CONTINENTAL TEAM
UCI Women's WorldTeams	Training and/or development teams	UCI Women's Continental Teams
CANYON//SRAM RACING		CANYON//SRAM GENERATION*
LIV-ALULA-JAYCO		LIV-ALULA-JAYCO*
UCI Continental Teams	Training and/or development teams	UCI Continental Teams
LEVANTE FUJI SHIZUOKA	LVANTE HOPE	
SPARKLE OITA RACING TEAM	IGNITE RACING TEAM	
VC FUKUOKA	VC FUKUOKA DEVELOPMENT TEAM	
BIKE AID	BIKE AID DEVELOPMENT	
UNO-X MOBILITY DEVELOPMENT TEAM		LILLEHAMMER CK CONTINENTAL TEAM
ILLES BALEARS ARABAY CYCLING	ILLES BALEARS ARABY	
UCI Women's Continental Teams	Training and/or development teams	UCI Women's Continental Teams
ENEICAT-CMTEAM	CMTEAM	
DOLTICINI O'SHEA	AWOL DEVELOPMENT	